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Protokół nr XII/11  
z sesji Rady Gminy w Goleszowie 

odbytej w sali sesyjnej Urzędu Gminy w Goleszowie 

w dniu 28 września 2011 r. 
 

 

Obecni: 

 

- 15 radnych według załączonej listy obecności, 

- sołtysi według załączonej listy obecności, 

- Wójt Gminy Krzysztof Glajcar, Zastępca Wójta Tomasz Jaszowski, Skarbnik Gminy   

Beata Kubaczka, Zastępca Skarbnika Barbara Korzeniewska, Sekretarz Gminy 

Bogusława Podżorska, 

- pracownicy Urzędu Gminy, 

- Radny Powiatowy Jerzy Sikora, Jarosław Bodak, 

- Redaktor „Głosu Ziemi Cieszyńskiej” Katarzyna Lindert – Kuligowska. 

 

Listy obecności radnych, sołtysów oraz zaproszonych gości stanowią  załączniki nr 1,  2 i 3  

do nin. protokołu.  

 

Przed rozpoczęciem obrad Rady Gminy radni uczcili minutą ciszy pamięć zmarłego 

przyjaciela Karola Plinty – radnego i sołtysa Kisielowa.  

 

Ad.1. Otwarcie XII sesji, przywitanie radnych, Wójta  oraz zaproszonych gości.  

Przewodniczący Rady Gminy Dariusz Orawiec o godzinie 1500 otworzył sesję Rady 

Gminy, przywitał radnych, Wójta, sołtysów oraz pracowników Urzędu Gminy.  
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Ad.2. Stwierdzenie prawomocności obrad. 

Przewodniczący Rady Gminy Dariusz Orawiec oświadczył, że zgodnie z listą obecności 

w posiedzeniu uczestniczy 14 radnych, co pozawala na podejmowanie prawomocnych 

decyzji. 

 

Ad.3. Przedstawienie porządku obrad. 

Przewodniczący Rady Dariusz Orawiec przypomniał, że porządek obrad dzisiejszej sesji 

został wcześniej dostarczony radnym, i przedstawia się następująco: 

1. Otwarcie XII sesji Rady Gminy w Goleszowie, przywitanie radnych i zaproszonych gości. 

2. Stwierdzenie prawomocności obrad. 

3. Przedstawienie porządku obrad. 

4. Przyjęcie protokołu z XI sesji Rady Gminy. 

5. Wystąpienia gości. 

6. Wybory ławników. 

7. Wybór laureata Srebrnej Cieszynianki. 

8. Wnioski i opinie z prac komisji Rady Gminy oraz zapytania. 

9. Interpelacje i zapytania. 

10. Podjęcie uchwał w sprawie: 

10.1. wyboru ławników do Sądu Rejonowego w Cieszynie na kadencję 1.01.2012-

31.12.2015, 

10.2. przyznania Lauru Srebrnej Cieszynianki 2011, 

10.3. przeprowadzenia wyborów uzupełniających sołtysa sołectwa Kisielów na 

kadencję 2011- 2014, 

10.4. zmian budżetu Gminy na 2011 rok, 

10.5. przekazania środków finansowych na rzecz Funduszu Wsparcia Karpackiego 

Oddziału Straży Granicznej w Nowym Sączu. 

11. Udzielenie odpowiedzi na zapytania i interpelacje. 

12. Informacje Przewodniczącego Rady Gminy i Wójta Gminy. 

13. Wolne wnioski. 

14. Informacje i komunikaty. 

15. Zakończenie XII sesji Rady Gminy w Goleszowie. 

 
Następnie Przewodniczący Rady zwrócił się do radnych z pytaniem, czy radni chcą złożyć 

wniosek dotyczący zmiany porządku obrad.  
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Przewodnicząca Komisji Rewizyjnej Janina Wantulok zawnioskowała o zmianę porządku 

obrad, a mianowicie dodanie projektu uchwały 10.6 w sprawie skargi  na działalność Wójta 

Gminy Goleszów. 
Przewodniczący Rady poddał pod głosowanie zmieniony porządek obrad, został on przyjęty 

jednogłośnie i przedstawia się następująco: 

1. Otwarcie XII sesji Rady Gminy w Goleszowie, przywitanie radnych i zaproszonych gości. 

2. Stwierdzenie prawomocności obrad. 

3. Przedstawienie porządku obrad. 

4. Przyjęcie protokołu z XI sesji Rady Gminy. 

5. Wystąpienia gości. 

6. Wybory ławników. 

7. Wybór laureata Srebrnej Cieszynianki. 

8. Wnioski i opinie z prac komisji Rady Gminy oraz zapytania. 

9. Interpelacje i zapytania. 

10. Podjęcie uchwał w sprawie: 

 10.1. wyboru ławników do Sądu Rejonowego w Cieszynie na kadencję 1.01.2012-

31.12.2015, 

10.2. przyznania Lauru Srebrnej Cieszynianki 2011, 

10.3. przeprowadzenia wyborów uzupełniających sołtysa sołectwa Kisielów na 

kadencję 2011- 2014, 

10.4. zmian budżetu Gminy na 2011 rok, 

10.5. przekazania środków finansowych na rzecz Funduszu Wsparcia Karpackiego 

Oddziału Straży Granicznej w Nowym Sączu. 

10.6. skargi p.                                na działalność Wójta Gminy Goleszów. 

11. Udzielenie odpowiedzi na zapytania i interpelacje. 

12. Informacje Przewodniczącego Rady Gminy i Wójta Gminy. 

13. Wolne wnioski. 

14. Informacje i komunikaty. 

15. Zakończenie XII sesji Rady Gminy w Goleszowie. 

 
Ad.4. Przyjęcie protokołu z XI sesji Rady Gminy. 

Protokół z XI sesji Rady Gminy był wyłożony do wglądu w biurze Rady oraz umieszczony na 

stronie BIP Urzędu Gminy Goleszów. Nikt z radnych nie wniósł uwag do przedstawionego 
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protokołu. Protokół nr XI/11 z dnia 31 sierpnia 2011 r. został przyjęty jednogłośnie, tj. 14 

głosami „za”. 

 

Ad.5. Wystąpienia gości. 

Radny powiatowy Jerzy Sikora poinformował, że na wczorajszej sesji głównym tematem 

była sprzedaż budynków na ul. Frysztackiej Wyższej Szkole Biznesu, które dzierżawione są 

przez Kolegium Językowe w Cieszynie – daje to możliwość ściągnięcia do Cieszyna Kolejnej 

szkoły wyższej i możliwość studiowania na miejscu. Kolegium Języków Obcych 

funkcjonować będzie do roku 2012. Jeśli kolegium nie podejmie dalszej działalności to WSB 

również może otworzyć kierunki filologiczne. 

Przewodniczący Rady Dariusz Orawiec zapytał radnego, czy został już ogłoszony przetarg 

na remont drogi w Puńcowie. 

Radny powiatowy Jerzy Sikora odpowiedział, że termin realizacji planowany jest na koniec 

października.  

 

Ad.6. Wybory ławników.  

Sekretarz Gminy Bogusława Podżorska zapoznała zebranych z treścią uchwały. 

Poinformowała ona, iż Rada Gminy winna wybrać 5 ławników. Zgłoszone zostały tylko  3 

kandydatury. Kandydatami są: Kruszy Jadwiga, Molin Zofia, Stanieczek Anna. 

Przewodniczący Rady zaproponował w tym momencie powołanie Komisji Skrutacyjnej do 

wyboru ławników. Jako kandydatów podał radnych: Ludwikę Czyż, Janinę Wantulok oraz 

Artura Więcława. Radni Ci wyrazili zgodę na kandydowanie.  

Komisja skrutacyjna rozdała radnym karty do głosowania i zapoznała radnych ze sposobem 

głosowania. Następnie zebrano karty, podliczono głosy i odczytano protokół Komisji 

Skrutacyjnej. Na ławników wybrani zostali: 

1. Kruszy Jadwiga 

2. Molin Zofia 

3. Stanieczek Anna  

w tym do orzekania z zakresu prawa pracy: Kruszy Jadwiga. 

 

Ad.7. Wybór laureata Srebrnej Cieszynianki. 

Zgodnie z regulaminem przyznawania Lauru Srebrnej Cieszynianki do dnia 15 września br. 

do Rady Gminy wpłynęły dwa wnioski o nadanie Lauru. Jako pierwszy wpłynął wniosek 

Zarządu Ochotniczej Straży Pożarnej w Kozakowicach o przyznanie Lauru panu Gustawowi 
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Pieszce. Drugim był wniosek Wójta Gminy o przyznanie Lauru panu Andrzejowi Pustówce. 

Kopie wniosków stanowią załączniki nr 4 i 5 do nin. protokołu. 

Przewodniczący Rady Dariusz Orawiec poinformował, że Komisja Edukacji, Kultury, Sportu 

i Ochrony Zdrowia przeanalizowała oba wnioski dotyczące przyznania Lauru Srebrnej 

Cieszynianki. Przewodnicząca Komisji Edukacji, Kultury, Sportu i Ochrony Zdrowia 

Ludwika Czyż poinformowała, iż Komisja stwierdziła, że oba wnioski zostały złożone 

w terminie i spełniają wszelkie wymogi formalne. 

Przewodniczący Rady Dariusz Orawiec poddał pod głosowanie wnioski zgodnie z kolejnością 

alfabetyczną. 

W głosowaniu za przyznaniem Lauru Srebrnej Cieszynianki panu Gustawowi Pieszce 

głosowało 14 radnych, z czego 11 zagłosowało „za”, przy 3 „wstrzymujących się”. 

Wobec powyższego wyniku przewodniczący nie przeprowadził głosowania za kandydaturą 

pana Andrzeja Pustówki. 

 

Ad. 8. Wnioski i opinie z prac komisji Rady Gminy oraz zapytania. 

Przewodniczący Rady Dariusz Orawiec zakomunikował, kiedy odbyły się posiedzenia 

Komisji w okresie pomiędzy sesjami. 

21.09 – Komisja Rozwoju Gospodarczego, Ochrony Środowiska i Rolnictwa 

22.09 – Komisja Rewizyjna, 

26.09 – Komisja Edukacji, Kultury, Sportu i Ochrony Zdrowia 

27.09 – Komisja Finansów i Inwestycji, 

Przewodniczący Komisji Rozwoju Gospodarczego, Ochrony Środowiska i Rolnictwa 

Karol Lipowczan poinformował, że Komisja obradowała 21 września br. Komisja 

przeanalizowała następujące zagadnienia: 

 Ocena stanu czystości gminy: wydane koncesje, podpisane umowy, zbiórka odpadów 

wielkogabarytowych i elektronicznych, składowania odpadów przemysłowych na 

terenie Gminy Goleszów. 

 dyskusja n/t odbioru  budowy chodnika w Goleszowie przy ul. Grabowej, 

  zagospodarowanie obiektów gminnych w Lesznej Górnej. 

Komisja po przeanalizowaniu tematów postawiła następujące wnioski: 

1. Komisja wnioskuje do Wójta Gminy w następujących sprawach: 

 wszystkie inwestycje powinny być wykonywane w czasie określonym w umowie,  

 protokół odbioru może zostać podpisywany dopiero po całkowitym wykonaniu robót, 
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 wszystkie odstępstwa od projektu powinny być zapisywane w dzienniku budowy, 

 w umowach powinny zostać określane zadania po stronie inwestora i wykonawcy. 

2. Komisja wnioskuje do Wójta Gminy o zabezpieczenie funduszy w przyszłorocznym 

budżecie na rozpoczęcie inwestycji: oczyszczalnia ścieków w Goleszowie 

i kanalizacja w Goleszowie Dolnym.  

3. Komisja wnioskuje, aby Wójt Gminy opracował koncepcję co do zagospodarowania 

budynków w Lesznej Górnej (szkoła, przejście graniczne, budynek OSP, świetlica) 

i przedstawił ją na następnym posiedzeniu Komisji. 

4. Komisja wnioskuje o zasięgnięcie informacji  w banku PKO BP w sprawie 

umieszczenia na terenie naszej gminy bankomatu. 

Sołtys Dzięgielowa Werner Zając zasugerował, aby Rada Gminy wzięła pod uwagę 

problemy związane z ogólnym utrzymaniem czystości w sołectwach naszej Gminy 

(wykaszanie chwastów, wycinka samosiejek, segregacja śmieci). 

Sołtys Goleszowa Równi Grażyna Foltyn – Skutek poruszyła również sprawę czystości na 

drogach gminnych. Poinformowała, że rolnicy dojeżdżający do pól w Goleszowie Równi 

zanieczyszczają drogi i nie sprzątają ich. 

Po tej informacji przewodniczący Rady Gminy poddał pod głosowanie wnioski Komisji 

Rozwoju Gospodarczego, Ochrony Środowiska i Rolnictwa. Wnioski zostały przyjęte przez 

Radę Gminy jednogłośnie, tj. 14 głosami „za”. 
W tym momencie na sesję przybył radny Bogusław Konecki. Od tego momentu w sesji uczestniczą wszyscy 

radni. 

 

Przewodnicząca Komisji Rewizyjnej Janina Wantulok poinformowała, że Komisja 

obradowała 22 września br. Przed posiedzeniem Komisja udała się na wizję lokalną – teren po 

zlikwidowanej cementowni w Goleszowie oraz plac zabaw w Goleszowie. 

Na posiedzeniu Komisja rozpatrzyła skargę. 

Członkowie Komisji zapoznali się z treścią skargi. Dodatkowych wyjaśnień w tej sprawie 

udzieliła kierownik GOPS Krystyna Klimus. 

Po rozpatrzeniu skargi Komisja postawiła następujący wniosek: 

1. Komisja Rewizyjna po zapoznaniu się z wnioskiem o wypłatę odszkodowania na 

skutek osuwisk we wsi Lesznej Górnej uznaje, że w myśl ustawy o szczególnych 

zasadach odbudowy, remontów i rozbiórek obiektów budowlanych zniszczonych lub 

uszkodzonych w wyniku działania żywiołu z dnia 11 sierpnia 2001 r.  

 



Protokół  nr XII/11 z sesji Rady Gminy odbytej w dniu 28 września 2011 r.                                                           strona 
 

7 

(Dz.U. z 2001r. Nr 84, poz. 906 z   późn. zm. art. 13c) uznaje skargę jako bezzasadną.  

Przewodnicząca Komisji odczytała informacje ws. opracowania projektu „Rewitalizacja 

budynków po zlikwidowanej cementowni w Goleszowie wraz z urządzeniem terenów wokół 

nich”. Protokół pokontrolny zostanie spisany na następnym posiedzeniu Komisji. Kontrola 

budowy placu zabaw przy Przedszkolu w Goleszowie zostanie przeprowadzona również na 

następnym posiedzeniu Komisji. 

Przewodniczący Rady poinformował, że wniosek w/s skargi zostanie przegłosowany przez 

Radę Gminy w punkcie 9 porządku obrad, przy stosownej uchwale. 

Przewodnicząca Komisji Edukacji, Kultury, Sportu i Ochrony Zdrowia Ludwika Czyż 

poinformowała, że Komisja obradowała 26 września br. Komisja przeanalizowała następujące 

zagadnienia: 

 Informacja o wynikach sprawdzianu i egzaminu. 

 Analiza informacji o realizowanych w placówkach oświatowych w roku szk. 2010/11 

i 2011/12 godzin zgodnie z zatwierdzonymi arkuszami organizacyjnymi. 

 Zaopiniowanie wniosków kandydatów do Srebrnej Cieszynianki. 

Komisja zapoznała się z informacjami n/t: 

 liczby uczniów ogółem i w poszczególnych klasach/oddziałach 

 liczby godzin ogółem, z tego wynikających z planu nauczania 

 liczby godzin wynikających z podziału na grupy lub łączenia grup  

 liczby godziny zajęć dodatkowych z wyszczególnieniem: rodzaju zajęć, ilości grup, 

liczby uczniów korzystających z zajęć i tygodniowej liczby godzin tych zajęć 

 ilości pracowników pedagogicznych, administracyjnych i obsługi 

 informacji o liczbie dzieci w oddziałach przedszkolnych, 

  ilości dzieci urodzonych w latach 2000 – 2007 zameldowanych w sołectwach 

Punców,  Bażanowice i odpowiadające im ilości dzieci w poszczególnych klasach  

Komisja postawiła następujący wniosek: 

1. Komisja dokonała analizy informacji o placówkach oświatowych i wnioskuje do 

Wójta Gminy o przygotowanie projektu restrukturyzacji placówek oświatowych pod 

kątem ewentualnej likwidacji filii SP w Goleszowie Równi i SP w Puńcowie, 

            z możliwością funkcjonowania oddziałów przedszkolnych, przy  o wnikliwej analizie: 

 warunków lokalowych, 

 bazy materialnej szkoły, 

 możliwości realizowania celów kształcenia i wychowania, 
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 możliwości zatrudnienia nauczycieli 

 warunków dowozu uczniów , gdzie kryterium nadrzędnym powinno być dobro 

i bezpieczeństwo ucznia. 

Komisja przeanalizowała również wnioski o nadanie lauru Srebrnej Cieszynianki pod 

względem formalnym i stwierdziła, że oba zostały złożone w odpowiednim terminie 

i spełniają wszystkie wymogi formalne. 

Po tej informacji przewodniczący Rady Gminy poddał pod głosowanie wniosek Komisji. 

Został on przyjęty przez Radę Gminy jednogłośnie, tj. 15 głosami „za”. 

 

Przewodniczący Komisji Finansów i Inwestycji Kazimierz Wisełka poinformował, że  

Komisja obradowała w dniu 27 września i  omówiła następujące zagadnienia: 

 Wydanie opinii w sprawie kosztów finansowych, w związku z ewentualną zmianą 

organizacyjną w placówkach oświatowych – informacje podstawowe.   

 Opiniowanie zmian w budżecie Gminy. 

Komisja poddała pod dyskusję temat reorganizacji placówek oświatowych i postawiła 

następujący wniosek w tej sprawie: 

1. Komisja wnioskuje do Wójta Gminy o przygotowanie informacji o kosztach 

związanych z funkcjonowaniem szkół przed i po ewentualnej ich restrukturyzacji. 

Komisja zaopiniowała również pozytywnie projekty uchwały w sprawie: 

 zmian budżetu Gminy na 2011 rok (wg projektu 10.4) 

 przekazania środków finansowych na rzecz Funduszu Wsparcia Straży Granicznej 

Oddział w Nowym Sączu (wg projektu 10.5). 

Po tej informacji przewodniczący Rady Gminy poddał pod głosowanie wniosek Komisji 

Finansów i Inwestycji. Wniosek został przyjęty przez Radę Gminy jednogłośnie, tj. 15 

głosami „za”. 

 
Ad.9. Interpelacje i zapytania. 

Przewodniczący Rady Dariusz Orawiec poinformował, że do biura Rady pomiędzy sesjami 

nie wpłynęła żadna interpelacja.  

Radny Karol Sojka złożył na sesji pisemne zapytanie dotyczące złożonych już przez 

radnego interpelacji i stanu ich realizacji, stanowi ono załącznik nr 6 do nin. protokołu. 

Zastępca Przewodniczącego Rady Krzysztof Kohut zwrócił się do radnych powiatowych 

aby uwzględniono w remontach poszerzenie poboczy na trasie Cisownica – Dzięgielów. 
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W tym momencie Przewodniczący Rady Dariusz Orawiec ogłosił 10 minutową przerwę. Po przerwie na sesję 

powróciło 15  radnych. 

 

Ad.10. Podjęcie uchwał w sprawie: 

 10.1. wyboru ławników do Sądu Rejonowego w Cieszynie na kadencję 1.01.2012-

31.12.2015. 

Przewodniczący Rady poinformował, że w głosowaniu tajnym na ławników Sądu 

Rejonowego w Cieszynie wybrano trzy osoby: 

1. Kruszy Jadwiga 

2. Molin Zofia 

3. Stanieczek Anna 

w tym do orzekania z zakresu prawa pracy Kruszy Jadwiga zgodnie z protokołem Komisji 

Skrutacyjnej stanowiącym załącznik do uchwały. 

Przewodniczący Rady poddał pod głosowanie projekt uchwały. W głosowaniu udział brało 15 

radnych. 

Uchwała nr 69/2011 w sprawie wyboru ławników do Sądu Rejonowego w Cieszynie na 

kadencję 1.01.2012-31.12.2015 została podjęta. 

„Za” przyjęciem uchwały głosowało: 15 radnych  

„Przeciw” podjęciu uchwały głosowało: 0 radnych 

„Wstrzymało się” od głosu: 0 radnych 

Uchwała ta stanowi załącznik nr 7 do nin. protokołu.  

 

 10.2. przyznania Lauru Srebrnej Cieszynianki 2011.  

Przewodniczący Rady przypomniał, że zgodnie z głosowaniem Laur Srebrnej Cieszynianki 

przyznany zostanie Panu Gustawowi Pieszce. Przewodniczący Rady poddał pod głosowanie 

projekt uchwały. W głosowaniu udział brało 15 radnych. 

Uchwała nr 70/2011 w sprawie przyznania Lauru Srebrnej Cieszynianki 2011 została 

podjęta. 

„Za” przyjęciem uchwały głosowało: 15 radnych  

„Przeciw” podjęciu uchwały głosowało: 0 radnych 

„Wstrzymało się” od głosu: 0 radnych 

Uchwała ta stanowi załącznik nr 8 do nin. protokołu.  
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 10.3. przeprowadzenia wyborów uzupełniających sołtysa sołectwa Kisielów na 

kadencję 2011- 2014. 

Sekretarz Gminy Bogusława Podżorska poinformowała, że zgodnie ze statutem sołeckim 

w związku ze śmiercią sołtysa, wybory uzupełniające przeprowadzane są w terminie do 

dwóch miesięcy. 

Przewodniczący Rady poddał pod głosowanie projekt uchwały. W głosowaniu udział brało 15 

radnych. 

Uchwała nr 71/2011 w sprawie przeprowadzenia wyborów uzupełniających sołtysa sołectwa 

Kisielów na kadencję 2011- 2014 została podjęta. 

„Za” przyjęciem uchwały głosowało: 15 radnych  

„Przeciw” podjęciu uchwały głosowało: 0 radnych 

„Wstrzymało się” od głosu: 0 radnych 

Uchwała ta stanowi załącznik nr 9 do nin. protokołu.  

10.4. zmian budżetu Gminy na 2011 rok. 

Projekt uchwały został pozytywnie zaopiniowany przez Komisję Finansów i Inwestycji, 

opinia ta stanowi załącznik nr 10 do nin. protokołu. 

Przewodniczący Rady poddał pod głosowanie projekt uchwały. W głosowaniu udział brało 15 

radnych. 

Uchwała nr 72/2011 w sprawie zmian budżetu Gminy na 2011 rok została podjęta. 

„Za” przyjęciem uchwały głosowało: 15 radnych  

„Przeciw” podjęciu uchwały głosowało: 0 radnych 

„Wstrzymało się” od głosu: 0 radnych 

Uchwała ta stanowi załącznik nr 11 do nin. protokołu.  

10.5. przekazania środków finansowych na rzecz Funduszu Wsparcia 

Karpackiego Oddziału Straży Granicznej w Nowym Sączu. 

Projekt uchwały został pozytywnie zaopiniowany przez Komisję Finansów i Inwestycji, 

opinia ta stanowi załącznik nr 12 do nin. protokołu. 

Przewodniczący Rady poddał pod głosowanie projekt uchwały ze zmianą w podstawie 

prawnej. Radni otrzymali zmieniony projekt uchwały, który stanowi załącznik nr 12 do nin. 

protokołu. W głosowaniu udział brało 15 radnych. 

Uchwała nr 73/2011 w sprawie przekazania środków finansowych na rzecz Funduszu 

Wsparcia Karpackiego Oddziału Straży Granicznej w Nowym Sączu została podjęta. 

„Za” przyjęciem uchwały głosowało: 14 radnych  

„Przeciw” podjęciu uchwały głosowało: 0 radnych 
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„Wstrzymało się” od głosu: 1 radny 

Uchwała ta stanowi załącznik nr 13 do nin. protokołu. 

10.6. skargi p.                       na działalność Wójta Gminy Goleszów. 

Kierownik GOPS Krystyna Klimus zapoznała Radę Gminy z treścią skargi dotyczącą 

przyznania odszkodowania za szkodę powstałą w wyniku działania żywiołu w okresie maj – 

czerwiec 2010 r.  

Przewodnicząca Komisji Rewizyjnej poinformowała, że Komisja Rewizyjna po 

zapoznaniu się z wnioskiem o wypłatę odszkodowania na skutek osuwisk we wsi Lesznej 

Górnej uznaje, że w myśl ustawy o szczególnych zasadach odbudowy, remontów 

i rozbiórek obiektów budowlanych zniszczonych lub uszkodzonych w wyniku działania 

żywiołu z dnia 11 sierpnia 2001 r. (Dz.U. z 2001r. Nr 84, poz. 906 z   późn. zm. art. 13c) 

uznaje skargę jako bezzasadną.  

Przewodniczący Rady poddał pod głosowanie projekt uchwały. W głosowaniu udział brało 15 

radnych. 

Uchwała nr 74/2011 w sprawie skargi p.                     na działalność Wójta Gminy Goleszów 

została podjęta. 

„Za” przyjęciem uchwały głosowało: 14 radnych  

„Przeciw” podjęciu uchwały głosowało: 0 radnych 

„Wstrzymało się” od głosu: 1 radny 

Uchwała ta stanowi załącznik nr 14 do nin. protokołu.  

 

11. Udzielenie odpowiedzi na zapytania i interpelacje. 

Wójt Gminy Krzysztof Glajcar poinformował, że spotkał się z dyrektor Zarządu 

Powiatowego Dróg, odbył się objazd dróg. Zaplanowane prace remontowe mają zostać 

wykonane w bieżącym roku.  

Remont drogi w Cisownicy zostanie wykonany w październiku – na najbardziej zniszczonych 

odcinkach.  
W tym momencie sesję opuścił radny Czesław Joniec i Mirosław Sobel. 

13. Informacje Przewodniczącego Rady Gminy i Wójta Gminy. 

Wójt Gminy Krzysztof Glajcar przekazał zebranym następujące informacje: 

 3 września odbył się IV Kross Bike Dzięgielów 2011. Frekwencja wzrasta z roku na 

rok, co bardzo cieszy. Zawody zostały rozegrane na dwóch dystansach; również dzieci 

i młodzież miały swoje konkurencje. 
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 Równolegle odbyła się w Cisownicy po raz kolejny „Biała sobota”. Specjaliści 

medycyny udzielali bezpłatnych porad. Z akcji skorzystało ok. 150 chętnych. 

 22 września miało miejsce oficjalne otwarcie hali przedsiębiorstwa Mirometr 

Sp. z o. o., która zajmuje się produkcją wodomierzy i ciepłomierzy z systemem 

radiowego odbioru. Firma przeniosła swoją siedzibę z Cieszyna na teren naszej 

Gminy, z czego bardzo się cieszymy. 

 24 września odbyła się uroczystość 50-lecia Koła Gospodyń Wiejskich w Kisielowie. 

Zastępca Wójta Tomasz Jaszowski poinformował, że piłkarze LKS Goleszów – seniorzy 

awansowali do finału Pucharu Polski na szczeblu podokręgu. Finałowy mecz rozgrywek 

o Puchar Polski na szczeblu skoczowskiego Podokręgu Piłki Nożnej, pomiędzy LKS-em 

Goleszów a Wisłą Ustronianką rozegrany zostanie 5 października o godzinie 15.30. Spotkanie 

odbędzie się na stadionie w Goleszowie. 

Przewodniczący Rady Dariusz Orawiec poinformował, że terminy posiedzeń komisji Rady 

Gminy są następujące: 19 październik – komisja Rozwoju Gospodarczego, Rolnictwa 

i Ochrony Środowiska, 20 października – Komisja Rewizyjna, 24 październik – Komisja 

Edukacji, Kultury, Sportu i Ochrony Zdrowia, 25 października – Komisja Finansów 

i Inwestycji, sesja Rady Gminy 26 październik. 

Do Rady wpłynęła informacja z wykonania budżetu za I półrocze 2011 r. – do wglądu 

w biurze Rady. 

Przewodniczący Rady poinformował, że przewodniczący poszczególnych Komisji stałych 

Rady Gminy powinni w dniu sesji przekazać pracownikowi biura Rady informacje dotyczące 

kolejnego posiedzenia Komisji. 

Przewodniczący Rady poinformował o pismach, które wpłynęły do Rady Gminy: 

 pismo mieszkańców Cisownicy – Machali z prośbą o wykonanie kanalizacji sanitarnej 

na terenie osiedla Cisownica- Machula, 

 wniosek mieszkanek Lesznej Górnej w/s ujęcia w budżecie Gminy począwszy od roku 

2012 środków umożliwiających budowę oczyszczalni przydomowych w sołectwie 

Leszna Górna, 

 pismo mieszkańców Goleszowa Równi z prośbą o przedłużenie nitki wodociągu 

w Goleszowie Równi na ul. Równą – w lewo od Domu Ludowego, 

 pismo Rady Sołeckiej Goleszowa Górnego w/s dokończenia budowy chodnika do 

przedszkola w Goleszowie (ul. Grabowa), 
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 pismo mieszkańców Cisownicy w/s wykonania sieci wodociągowej w rejonie drogi 

„Koło Grycza”. 

 

13. Wolne wnioski. 

Radny Kazimierz Wisełka zawnioskował o wystąpienie do Rejonu Energetycznego 

w związku ze złym stanem słupów w Godziszowie (na odcinku od szkoły w kierunku torów 

kolejowych). 

Przewodniczący Rady Dariusz Orawiec zapytał Wójta Gminy kiedy zostanie usunięta 

ziemia po wykonaniu chodnika koło przedszkola w Goleszowie. Przewodniczący 

zawnioskował, że w umowach powinny być zawarte informacje co do wywozu ziemi 

z budowy. 

Kolejno przewodniczący poinformował, że na terenie byłej cementowni, gdzie powstaje nowa 

hala produkcyjna znajduje się kilkumetrowa skarpa zabezpieczona tylko taśmą – miejsce to 

jest niebezpieczne i należy zainterweniować w tej sprawie. 

Sołtys Goleszowa Górnego Jan Poloczek zawnioskował, aby wyznaczyć miejsca 

parkingowe i wymalować linie przy ośrodku zdrowia w Goleszowie. 

Radny Krzysztof Kohut  zasugerował, aby skontaktować się z firmą, która reguluje potok 

w Kozakowicach  i może przyjąć zbędną ziemię. 

Radny powiatowy Jerzy Sikora odpowiedział, że kontaktował się z inwestorem budowy na 

terenie byłej cementowni – na razie budowa jest prowizorycznie zabezpieczona, ale teren 

zostanie ogrodzony płotem. 

 

14. Informacje i komunikaty. 

Wójt Gminy Krzysztof Glajcar przekazał informację, aby radni jadący na spotkanie 

partnerskie do Niemiec pozostali na sali po zakończeniu sesji. 

 

15. Zakończenie XII sesji Rady Gminy w Goleszowie. 

Wobec wyczerpania punktów porządku obrad przewodniczący Rady Gminy Dariusz Orawiec 

o godz. 1710 zamknął sesję Rady Gminy słowami: „zamykam XII sesję Rady Gminy 

Goleszów”. 

 
Na tym protokół zakończono. 

Protokołowała: 

podinspektor ds. obsługi Rady Gminy  

Magdalena Sikora– Poloczek 


